
 

Zápis z 3. řádného zasedání Akademického senátu 

Fakulty mezinárodních vztahů (AS FMV) VŠE v Praze 
  

Datum a místo zasedání:  7. prosince 2017 od 13hod v zasedací místnosti NB244 

 

Přítomni 
Bobot, Březina, Čapková, Češková, Jiránková, Kalousková, Pošvicová, 

Rolenc, Lhotáková, Grmelová, Kubálek, Zima, Jansová, Pudil 

Celkem přítomných 14 

Omluveni Dubský, Žamberský 

Hosté děkan Taušer, proděkan Hnát, proděkan Štěpánek, proděkan Čajka 

 

 

Ze zasedání byl vytvořen audiovizuální záznam, který je přístupný na Intranetu FMV pro členy 

akademické obce FMV VŠE (viz Záznamy AS FMV).  

 

Program:  

1. Hodnocení čerpání rozpočtu k 31. 10. 2017 
2. Evaluace předmětů a oborů LS 2016/17 
3. Různé 

 

AS FMV schvaluje předložený program. 

Hlasovalo: 13 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

1. Hodnocení čerpání rozpočtu k 31. 10. 2017 
Proděkan Štěpánek seznámil AS FMV s průběhem čerpání rozpočtu FMV a vysvětlil obsah 

předkládaných tabulek. Děkan Taušer krátce zmínil záměr ministerstva školství navýšit rozpočty 

vysokých škol o cca 10%. Pokud bude tento záměr schválen, budou přidělené finanční prostředky pro 

FMV převedeny do rozpočtu na rok 2018. 

Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické projednal a bere na vědomí 

čerpání rozpočtu FMV k 31. 10. 2017. 

Hlasovalo: 14 

Pro: 14 

Proti: 0 

https://asfmv.vse.cz/dokumenty/zaznamy-jednani/


Zdržel se: 0 

 

2. Evaluace předmětů a oborů za LS 2016/17  

 

Proděkan Hnát podrobně vysvětlil metodiku výpočtu indexu hodnocení na základě studentských 

evaluací a to, k čemu slouží a jak s nimi fakulta, garanti oborů a předmětů a vedoucí kateder pracují. 

Jeho hodnota se může pohybovat v rozmezí -1 – 1. V daném semestru se jako problematické jevily 4 

předměty, ve všech došlo k významným změnám, které povedou ke zlepšení. 

Padl návrh, aby své hodnocení (včetně slovních komentářů) viděl každý vyučující, ne jen garant. 

Akademický senát Fakulty mezinárodních vztahů Vysoké školy ekonomické projednal a bere na vědomí 

evaluace předmětů a oborů za LS 2016/17. 

Hlasovalo: 14 

Pro: 14 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

3. Různé 
 

 Děkan Taušer seznámil senát se změnami, které pro FMV přinese novela Vysokoškolského 

zákona (nové vnitřní předpisy, přeměna oborů na programy, forma akreditování nových 

programů, programy, které chce akreditovat FMV, atd.) 

 Proděkan Štěpánek zmínil důležité termíny týkající se IRS – odevzdání závěrečných zpráv za 

rok 2017 do 31. 1. 2018, podávání přihlášek pro rok 2018 – 31. 1. 2018. 

 V senátu VŠE bude vznesen požadavek, aby odpovědná osoba z výpočetního centra a 

oddělení AVO byla přítomna a dostupná (mobilní telefon) po celou dobu výuky (tj. i ve 

večerních hodinách).  

 

Termín příštího zasedání byl předběžně stanoven na 1. 3. 2018 ve 13hod v místnosti NB244.  

 

 

 

V Praze dne 7. 12. 2017 

 

Zapsala: Halka Čapková 

Schválila: Alena Češková  


